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1.  Maximum Time of Study (including the study of the Tunghai Teacher Training Program)

Regular students: 2 years, extendable up to 4 years in total.
In-service students: 4 years, extendable up to 6 years in total.
2.  Curriculum and Credits
2.1.
In addition to the M.A. Thesis, students have to complete at least 24 credits.
2.2.   6 credits of required courses: Research Methods; Literary Theory and Criticism. 
2.3.
18 credits of elective courses: the following courses are examples of courses which have been offered in the program: Fiction Studies, Major American Authors of the 20th Century, Historical Fiction, American Landscapes: Explorations in Twentieth Century Writings, Modern Literature in the Southern United States, Utopian Literature, Detective Fiction: Form and Content, Shakespeare in Asia, American Jeremiads, The Gothic Tradition in Literature, etc. (All courses are 3-hour; 3-credit courses.) 

3.
M.A. Thesis Proposal
3.1.
The thesis topic should fall within the scope of the educational goals and the professional area of the department. 
3.2. 
Students who have completed one year of study and completed 15 credits may 
3.2.1  invite one fulltime FLLD faculty member to be the M.A. thesis supervisor and two more members for the MA Thesis Committee; the latter may be FLLD faculty members or faculty members from other departments at Tunghai University or other academic institutions, or a combination of both.  
3.2.2
consider inviting two faculty members to be M.A. thesis co-supervisors. One of the co-supervisors must be a fulltime FLLD faculty member; the other may be an FLLD faculty member or a faculty member of another department at Tunghai University or another academic institution.
3.3.
Upon approval from all the review committee members, the students will be allowed to complete and turn in, along with a copy of the thesis proposal, an application form for calling the M.A. Thesis Proposal Presentation Meeting. They will be expected to openly invite faculty and other students to attend the meeting.

3.4.
The students will be eligible to start writing their theses after their thesis proposals have been reviewed and approved by the M.A. Thesis Proposal Review Committee.

3.5.

The thesis has to be written in English and follow the FLLD thesis writing guidelines.
3.6. 
If the thesis subject has undergone considerable change or if the supervising teacher has been changed, then the student may have to retake Independent Study and must hold a new Thesis Proposal Presentation Meeting. Students will only be eligible to start writing their theses after their theses proposals have been reviewed and approved by this new M.A. Thesis Proposal Review Committee.  
4.
Degree Examination

4.1.
Students who have completed 

4.1.1 one year of study, 

4.1.2 all courses and credits required for the M.A. degree,  

4.1.3 6 hours of academic ethics education courses,
   4.1.4 Thesis Comparison, similarity less than 15%

4.1.5 an MA thesis  

are eligible to apply to take the Degree Examination.  

4.2.
Students are requested to follow the following procedures to call the Degree Examination.

4.2.1.Complete the on-line application form and print out a hard copy for the supervisor and the department.

4.2.2. Have the application approved by the thesis supervisor and the Chair of the department and then submitted to the school for further approval.

4.3.
The Degree Exam will be an oral exam; the students who pass the exam given by the M.A. Degree Examination Committee will be awarded a Master’s Degree by the university.

4.4. Ethics violations by either the advisee or advisor will be dealt with in accordance with the relevant university regulations. 
4.5. Refer to the Tunghai Graduate Student Degree Examination Regulations for other relevant matters.
5.
When an MA thesis is singled out for not following the educational objectives, the professional specialty, or otherwise violates ethics regulations, then the case will be referred to the departmental FAC. After the departmental FAC confirms a violation has taken place, the supervising teacher will take responsibility. The teacher will not be allowed to count the thesis to his or her personal evaluation, will be asked to take 6 or more hours of ethics classes, and will have to provide evidence to that effect. 
6.
These regulations will come into effect after passing the Departmental Council and the College Council and will be sent to the Academic Affairs Office to be kept on file.  
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1、 修業年限（含修習「教育學程」）

一般生：2年，得延長2年，合計不得超過4年。

在職生：4年，得延長2年，合計不得超過6年。

2、 課程與學分

（1） 除「碩士論文」外，至少須修畢24學分。

（2） 必修6學分，課程含「研究方法」、及「文學理論與批評」。
（3） 選修18學分，課程含「小說選讀」、「20世紀美國主要作家」、「歷史小說」、「美國願景:探索二十世紀書寫」、「美國南部當代文學」、「烏托邦文學」、「偵探小說」、「莎士比亞在亞洲」、「美國哀歎文學」、「歌德傳統文學」、「美國短篇故事鏈」等。
3、 碩士論文提案

（1） 學生之論文題目應符合本系之教育目標及專業領域。
（2） 學生修業滿一年，及修畢本系規定之碩士學位應修課程十五學分，得

1）商請外文系專任教師一人擔任碩士論文指導教授，並另邀教師二人（本系或非本系皆可），或

2）商請教師二人擔任碩士論文協同指導教授，其中一人必須是外文系專任教師，並另邀教師一人（本系或非本系教師皆可），共同組成「碩士論文提案審核委員會」。

（3） 學生於審核委員會全體委員同意後，填寫及繳交「碩士論文提案發表會」申請表格與論文提案一份，並公開邀請師生參加。

（4） 論文提案經碩士論文提案審核委員會審核通過後，始得開始撰寫論文。

（5） 論文須依本系規定之碩士論文格式，以英文撰寫。
（6） 如論文題目有大幅變動、或更換指導老師者，則可重修「個別指導」並需再舉辦「碩士論文提案發表會」，經「碩士論文提案審核委員」審核通過後，學生得開始撰寫論文。
4、 學位考試

（1） 學生(1)修業滿一年、(2)修畢本系規定之碩士學位應修課程與學分、(3)通過本校規定之學術倫理教育課程、(4)通過論文比對系統相似度15%以內、 (5)完成論文，得申請碩士學位考試。
（2） 碩士學位考試，須依下列規定辦理：

1.
進入師生資訊系統填學位考試申請單，列印指導教授同意書。
2.
經指導教授及本系主任同意，並報請學校核備。

（3） 本系碩士學位考試以口試行之，經「碩士學位考試委員會」考試通過者，由本校授與碩士學位。

（4） 研究生或指導老師若有違反學術倫理之情事，依學校相關規定處理。
（5） 其他相關事項依本校「研究生學位考試規則」辦理。
5、 研究生學位論文遭檢舉與本系教育目標、專業不符或違反學術倫理之檢舉案時，應送本系教師委員會議審核，若經檢核確實者，指導教授應負監督不周之責任，教師評鑑時指導學生項目該篇不列計，且須參加學術倫理研討會或課程至少6小時，並繳交相關研習證明。
6、 本章程經系務會議及院務會議通過後實施，並送教務處備查。
